

## Vision-Mission-Objectifs

### Mission

- ✚ Préparer des infirmières polyvalentes pour répondre aux besoins de santé de la société libanaise.
- ✚ Former des étudiants en sciences infirmières compétents et capables d'accomplir un rôle efficace de leadership
- ✚ Contribuer au progrès de la profession infirmière.

### Vision

Participer au développement et à la réforme des services de santé au Liban en dispensant un enseignement de haute qualité, en développant des compétences pratiques et en leadership et en participant à la recherche scientifique

### Objectifs

Les objectifs sont de former de professionnels (elles) infirmiers (ères) capable de :

- ✚ Assumer des responsabilités professionnelles dans un respect des règles d'éthique professionnelles
- ✚ Être actif et efficace dans des situations complexes
- ✚ Démontrer des compétences interpersonnelles avec les patients et les équipes multidisciplinaires.

### Valeurs

Le Programme agit selon les valeurs de la Faculté de Santé Publique qui cherche à réaliser sa mission et sa vision à travers les valeurs suivantes :

- ✚ Transparence et intégrité
- ✚ Crédibilité scientifique et professionnelle
- ✚ Responsabilité civile, sanitaire et morale
- ✚ Diversité culturelle et sociale et respect de l'individualité
- ✚ Communication et participation
- ✚ Esprit positif entre les équipes

## Vision-Mission-Objectifs

### Mission

- ✚ To develop multi skilled nurses to meet the health needs of the Lebanese society.
- ✚ To train nursing students in order to acquire effective leadership tasks.
- ✚ To contribute to the progress of the nursing profession.

### Vision

To participate in the development and reform of health care services in Lebanon by delivering a high-quality teaching, development of practical and leadership skills and involvement in scientific research.

### Objectives

The objective of the “Bachelor of Nursing Science Program” is to prepare the students to:

- ✚ Assume professional responsibilities.
- ✚ Be active and effective in complex situations.
- ✚ Demonstrate interpersonal skills with patients and multidisciplinary teams.
- ✚ Provide leadership in practice settings to improve patient care.
- ✚ Demonstrate the ability to engage in professional and social activities.
- ✚ Act as an effective role model, resource, preceptor, coach, and mentor.
- ✚ Participate in research to improve patient care in clinical areas.

### Values

The Program acts according to the values of the Faculty of Public Health which seeks to achieve its mission and vision through the following values:

- ✚ Transparency and integrity
- ✚ Scientific and professional credibility
- ✚ Civil, health and moral responsibility
- ✚ Cultural and social diversity and respect for individuality
- ✚ Communication and participation
- ✚ Positive spirit among teams